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Měsíční glosování
� Od května radnice slibuje řinče-

ní plechů v centru města. Nová úpra-
va přednosti zprava v Brněnské nebo 
Husově ulici se totiž setká s nepo-
chopením. Proč? Protože místní 
lidé jezdí po paměti, a že se změnila 
přednost jízdy, zjistí až po přiťuknutí 
si svých motorových miláčků. 

� Změnil se čas. Vlastně nezmě-
nil, on je pořád stejný, ať už ho posí-
láme o hodinu zpět, či napřed. 

� Hledá se nájemce toalet v býva-
lé Radniční restauraci, nemáte 
zájem? Mimochodem, všimli jste si, 
co všechno nám ta Evropská platí? 
Dokonce bychom po ní chtěli, aby 
nám zaplatila i vybudování pořád-
ných záchodků. Ale proč ne, když je 
budou stejně využívat hlavně turisté 
z EU, že? 

� Oslava čtvrtstoletí motoristic-
ké soutěže Řidič Vysočiny se sice 
kvůli covidu o pár let protáhla, letos 
v květnu se již ale uskuteční. Soutěž 
pro vás před 25 lety poprvé připravi-
ly Jihlavské listy a policejní vzděláva-
cí zařízení. Čtěte na str 4.

� Problém pro stavbu arény je na 
světě. Jedna z firem se odvolala a ani 
lidé z Tyršovy ulice nyní nesouhlasí 
s hlukem a prachem, který při demo-
lici nastane. Hovoří za ně právník 
(jak jinak), který byl ve vedení stra-
ny, která ve volbách neuspěla, ale 
stavba arény se jí moc nezamlouvala. 

� Chystá se snižování počtu poš-
tovních poboček. Do doby uzávěrky 
novin se stále ještě nevědělo, jakých. 
Pro jistotu: petenti z Březinek, při-
pravte se! -pk-
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Běžkařský ovál v lokalitě Český 
mlýn hostil v pátek 10. března spole-
čensko-sportovní akci lyžařské závo-
dy týmových štafet. 

Na start se za dopoledního jarního 
počasí a skvělé atmosféry postavilo 
nejdříve šest týmů složených ze žá-
ků Základní školy Otokara Březiny. 
Škola tak svou účastí povýšila akci na 
své vlastní „mistrovství světa“. Devět 
okruhů zajel v čase 38:20 nejrychleji 
Červený tým složený z Filipa Brože, 
Františka Kubiše a Samuela Špačka.  

Odpoledne si závod nenechalo ujít 
deset týmů složených z jihlavských 

firem a úřadů. „Přestože sportov-
ní výkony nebyly hlavním cílem akce, 
všechny týmy nechaly při zdolávání 
devíti okruhů v areálu Český mlýn vše. 
První místo obsadil tým DIMENSE 
architects před druhým 3R teamem a 
třetí rodinou Vítů,“ oznámil Martin 
Kratochvíl ze spolku Lyžařské Jihlav-
sko, který se o běžkařský ovál stará. 

Tuto zimu byl nejen obyvatelům 
Jihlavy lyžařský areál k dispozici už 
od 22. prosince loňského roku. Tech-
nicky zasněžovaný a upravovaný 
okruh ve volnočasovém areálu Čes-
ký mlýn, u skateparku a pumptrac-

ku vedle řeky Jihlavy, nabízel ještě 
poslední březnový týden stopu pro 
klasiku i dráhu pro bruslařský styl. 

Úpravu stop podporuje primárně 
město Jihlava a dále jednotliví lyžaři 
pomocí zaslání příspěvků na sbírko-
vý účet spolku Lyžařské Jihlavsko.

„Technika se povedla pořídit díky 
Nadaci ČEZ nebo za podpory města. 
Náklady na elektřinu v lokalitě Českého 
mlýna letos pokrývá partner z komerč-
ního sektoru. Ostatní náklady na proná-
jem techniky, nákup materiálu, pohonné 
hmoty do rolby atd. pokrývá město,“ 
upřesnil Martin Kratochvíl.  –lb-

Český mlýn ožil běžkami
„MISTROVSTVÍ SVĚTA“ základní školy Otokara Březiny se zúčastnily čtyři družstva složená z žáků 5. až 9. tříd. Pořadatelé 
věří, že se příští rok do běžecké štafety na lyžích u Českého mlýna přihlásí i ty školy, které to letos nestihly.  Foto: Petr Klukan


